
 
 
 



- 2 – 
 
 

Porządek  posiedzenia Komisji Rolnictwa... Nr 11/06 w dniu 22 
września  2006 r – godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Opinia w spr. wykonania budŜetu za I półrocze 2006 r. 
3. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 29 

września  2006 r. 
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Krzysztof 

Matyjasik – Przewodniczący  Komisji  , przywitał 
przybyłych i stwierdził prawomocność obrad  
oświadczając , iŜ zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu 
7 spośród 8 osobowego składu Komisji, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych decyzji.  

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
Radny nieobecny:  Marian Szumski. 
 
 
Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie w/w porządek 
obrad . 
  

 
Głosowało   -  7 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad. 
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Ad. 1.  Przyjęcie protokołu  z poprzedniego  posiedzenia .  
 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik    poddał pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr 10/2006 z dnia  22 sierpnia 200 6 r 
  
  

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 10/2006  bez uwag.  
 

 
 

Ad. 2. Opinia w spr. wyko nania budŜetu za I półrocze 2006 roku. 
 
 
  Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik 

- odczytał Uchwałę Nr 226/IV/2006 składu orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 11 września 2006 r w spr. 

opinii o przedłoŜonej przez Wójta Gminy Ustka informacji o 
przebiegu wykonania budŜetu za I półrocze 2006 r. 

 
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Komisji poddał 

pod głosowanie: 
 
 

- Informację o przebiegu wykonania budŜetu Gminy Ustka 
za I półrocze 2006 roku 
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Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w  informację. 

 
 

 
Ad. 3.   Komisja zaopiniowała następujące  proj. uchwał pod 

obrady Rady  
 
 

- proj. uchwały w spr. w spr. uchylenia Uchwały Nr 
I/3/2002 Rady Gminy Ustka z dnia 27 lutego 2002 r w  spr. 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
ogólnego zagospodarowania przestrzennego  gminy 
Ustka na obszarze  działki Nr 220/3 połoŜonej w obrębie 
geodezyjnym Lędowo 

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały. 
 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie    
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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- proj. uchwały w spr uchylenia Uchwały Nr VII/71/2003 
Rady Gminy Ustka z dnia 30 kwietnia 2003 r w spr. 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki Nr 
104/14 i części działki Nr 104/16 połoŜonej w obrębie 
geodezyjnym Machowinko.  
 
 
Obrady Komisji opuścił radny Edward Sasko. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

- proj. uchwały w spr uchylenia Uchwały Nr VIII/79/2003 
Rady Gminy Ustka z dnia 02 czerwca 2003 r w spr. 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
ogólnego zagospodarowania przestrzennego dla terenu  
działki Nr 62 połoŜonej w obrębie geodezyjnym Grabno. 

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały. 
 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

   
- proj. uchwały w spr . uchylenia Uchwały Nr VIII/80/2003 
Rady Gminy Ustka z dnia 02 czerwca 1003 r w spr. 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu  
ogólnego zagospodarowania przestrzennego miasta 
Ustka na obszarze działek o numerach: od 44/4 do 44/62 
połoŜonych w obrębie geodezyjnym Przewłoka. 

 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały. 
 

 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

- proj. uchwały w spr. uchylenia Uchwały Nr XVI/149/2004 
Rady Gminy Ustka z dnia 30 kwietnia 2004 r w spr. 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ustka dla części terenu 
połoŜonego w obrębie geodezyjnym Przewłoka i Uchwały 
Nr XVI/150/2004 Rady Gminy Ustka z dnia 30 kwietnia  2004 
r w spr. przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
działki Nr 199 i części działki Nr 200/1 połoŜonej w obrębie 
geodezyjnym Przewłoka 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
- proj. uchwały w spr. przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla części działek Nr 453/3, 453/4, 465/3 połoŜonych w 
obrębie geodezyjnym Machowino Leśnictwo oraz części 
działek Nr 106/3, 86, 85/1, 84/4 i 84/5 połoŜonych w obrębie 
geodezyjnym Machowino w gminie Ustka  

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały 
 

 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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Na obrady Komisji powrócił radny Edward Sasko. 
 
 
PARKI  WIATROWE  
 
 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 
Członek Komisji Edward Sasko 
- proszę o zorganizowanie spotkania przy udziale Wójta, radnych i 
przedstawiciela firmy wiatrowej z osobami, które są w izolinii 

Parków wiatrowych  
 
 
Małgorzata Mikołajczak Paszczyk 
- nie jest moŜliwe zorganizowanie takiego spotkania poniewaŜ 

zgodnie z ustawą o planowaniu przestrzennym  procedura planu jest 
zakończona. W związku z powyŜszym plan trzeba uchwalić lub  go 

odrzucić. Podjęcie tej uchwały jest trudną decyzją poniewaŜ waŜy 

się losy gminy i losy jednostek . Plan ten jest  przyszłością dla gminy 

poniewaŜ z tej inwestycji będą bardzo wysokie podatki . W tym 

zakresie naleŜy podjąć decyzje 
 
 
Członek Komisji Jan Dudka 
- inne gminy odłoŜyły decyzje w tej sprawie na nową kadencję rady 
 
 
Prezes firmy CB. Windenergy Słupsk 
- nasz inwestor strategiczny chce określenia do 14 października czy 

będzie realizacja parków wiatrowych na tym terenie czy teŜ nie. 

Ukazał się Biuletyn informacyjny naszej firmy, w której ukazujemy 

nasze inwestycje. Są głosy przeciw i są za tą inwestycją gdzie te 

farmy istnieją. Mam prośbę do radnych by dali moŜliwość 

zaistnienia firmie , a decyzja ta niczego jeszcze nie przesądza . 

Zanim te wiatraki powstaną jest jeszcze długa droga przynajmniej 

dwa lata .  
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Członek Komisji Edward Sasko  
- co będzie z osobami i co mogłoby być korzystne dla tych osób co 

protestują  
 
 
Prezes firmy CB. Windenergy Słupsk 
- propozycja firmy była taka by stworzyć  fundację w Sołectwach lub 

jedną fundację na wszystkie Sołectwa. Nasza propozycja wstępna 

była taka,  by przez okres 10 lat przekazywać 120 tyś zł rocznie dla 

tych Sołectw , które mają na swoim terenie wiatraki. Nie ma 

moŜliwości by firma wszystkich pogodziła , musi być inicjatywa od 

Sołectw. Propozycja taka została przedstawiona lecz nie spotkała się 

z aprobatą. By rozwiązać wszelkie wątpliwości firma nasza zleciła 

Instytutowi Energetyki Odnawialnej w Warszawie wykonanie 
fachowego opracowania o wpływie elektrowni wiatrowych na 

zdrowie ludzi i zwierząt. Jest takie opracowanie i nie ma Ŝadnego 

wpływu na zdrowie ludzi, moŜna normalnie Ŝyć koło tych wiatrowni. 

Na etapie pozwolenia na budowę kaŜda osoba , która jest w obszarze 

wiatraka jest zawiadomiona  i moŜe wnosić odwołania Przy tym 
pozwoleniu będzie musiało być pozwolenia na park wiatrowy  i 
pozwolenie na kaŜdy wiatrak osobno. 
Z prawnego punktu firma nie ma podstaw by płacić 

zadośćuczynienia czy odszkodowania. Idea fundacji i przekazywania 

środków na Sołectwa jest jak najbardziej realna. Korzyścią dla 

gminy byłby podatek 2 % od całego urządzenia – wiatraka tj. min. 
70 tyś zł rocznie do budŜetu, a od wszystkich wiatraków na terenie 

gminy – 9 mln zł rocznie. 
 
 
Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 
- na etapie pozwolenia na budowę wszyscy będą stroną . Inwestor 

będzie musiał do kaŜdego dotrzeć poniewaŜ kaŜda strona będzie 

mogła złoŜyć protest. 
 
 
Członek Komisji Edward Sasko 
- w m. MoŜdŜanowo mówi się, Ŝe ja jestem przeciw wiatrakom. 

Oświadczam, Ŝe ja nie jestem przeciw wiatrakom. Nie wiem jednak 

jak  naleŜy rozwiązać sprawę wiatraków 
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Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 
- to co radny Sasko poruszał, Ŝe inwestor nie ma czasu i nie dotarł do 

wszystkich. Inwestor  nie dotarł do wszystkich poniewaŜ trudno 

ustalić do kogo ma dotrzeć. W momencie, gdy te osoby zostaną 

zawiadomione na etapie pozwolenia na budowę będzie wiadomo o 

kogo chodzi. Inwestor będzie miał szansę na rozmowę z tymi 

osobami. Ja zawiadomiłam 360 osób. Jak inwestor ma do tych osób 

dotrzeć -  nie ma moŜliwości. 
 
 
Prezes firmy CB. Windenergy Słupsk 
- jest apel mieszkańców, którzy chcą się zatrudnić w naszej firmie. 

Chcemy zatrudnić docelowo 400 osób. 
 
 
Przewodniczący Komisji ogłosił 40 min przerwę w obradach Komisji tj. 
od godz. 11 20 do godz. 12 00 . 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad. 
 
 

 
- proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Par ku 
Wiatrowego Nr 2 w miejscowościach MoŜdŜanowo – 
Starkowo w gminie Ustka  

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały. 
 
 

   
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
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W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie  w/w proj. uchwały.  
 
Radny Edward Sasko nie brał udziału w głosowaniu 

 

 
 

- proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części terenów 
połoŜonych w okolicy miejscowości Duninowo, Pęplino w 
gminie Ustka  

 
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały. 
 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 
 
 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
Radny Jan Dudka nie brał udziału w głosowaniu 

 

 
 
- proj. uchwały w spr. zwolnienia od opłaty stałej 
niektórych wniosków o dokonanie wpisu do ewidencji 
działalności gospodarczej  
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 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały. 
 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj.  uchwały. 

 
 

 
 

- proj. uchwały  o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2006 r oraz w sprawie zmian w budŜecie 
gminy 2006 r.  
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały. 
 

 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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Ad. 4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 
Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism : 

 
 

1. Stowarzyszenie Producentów i Dziennikarzy Radiowych  
w spr. zakończenia V edycji kampanii „Zachowaj Trzeźwy 
Umysł” ogólnopolskiej akcji profilaktycznej pod patronatem 
Ministra Edukacji Narodowej i Ministra Sportu. 

 
2. CB.Windenergy Słupsk Sp.z o. o.  w spr. apelu 

kandydatów na pracowników, którzy złoŜyli podania i z 
którymi zostały przeprowadzone rozmowy kwalifikacyjne  z 
prośbą o zatrudnienie w fabryce wiatraków na terenach 
których planowana jest inwestycja Słowińskiego Parku 
Elektrowni Wiatrowych 

 
3. Stowarzyszenie Produktów Markowych Turystyki 

Wiejskiej  SŁUPIA skierowane do Pana Marszałka 
Województwa Pomorskiego w Gdańsku  dot. wznowienia 
postępowania w sprawach uzgodnienia miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego dla elektrowni 
wiatrowych ze względu na to iŜ nie brali udziału w 
postępowaniu przy wydaniu uzgodnienia. 

 
4. Odpowiedź na wnioski Komisji z dnia 22 sierpnia 2006 r 
 

 
 

Komisja  desygnowała Halinę Lempek do składu Komisji  
doraźnej do opracowania zmian statutu Gminy Ustka 

 
 

 
 
  Przewodniczącego Komisji  przedstawił następujące pismo: 
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Parafiia Rzymskokatolicka w Duninowie  
- dot. prośby o uwzględnienie i przedstawienie na najbliŜszej sesji 

uzyskania akceptacji, Ŝe dotacja na remont zabytkowych organów 

znajdować się będzie w projekcie budŜetu na 2007 r. Potrzebne jest 

zadeklarowanie ze strony Samorządu kwoty 30 tyś zł, aby 

zbilansować kosztorys w Programie wspierania inicjatyw 

obywatelskich na rzecz wsi i terenów wiejskich ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej. Wniosek naleŜy 

wysłać do 30 września i stąd prośba o przyśpieszenie decyzji. 
Warunkiem uzyskania pomocy  z funduszy europejskich jest 
zaangaŜowanie środków własnych gminy. 

 
 

PowyŜszy wniosek szczegółowo  omówił Proboszcz Parafii ks. 

Jerzy Wyrzkowski 
   
 

Po wysłuchaniu argumentów zainteresowanego Komisja 
pozytywnie opiniuje w/w wniosek i wnioskuje o 
zaplanowanie wydatku w kwocie 30 tyś zł w projekcie 
budŜetu na rok 2007. 
 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie podjęła  w/w 
wniosek.  
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji   
o godz. 12 25   

zamknął obrady Komisji. 
 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
 
Protokołowała 
GraŜyna Frankiewicz                                             Przewodnicząc  Komisji    
                  

KRZYSZTOF  MATYJASIK  
 
  
    
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


